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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad, gehouden op 14 maart 2019 in het 

gemeentehuis. 

 

 

Aanwezig: 

F.L.J. van der Meijden    , voorzitter  

R.A.G. van den Berkmortel    , lid  

H.M.M. van Bree     , lid  

J.J.M. Brouwers     , lid  

H.M.F.C. van Delden-Sanders    , lid  

A.A.H.G. de Groot     , lid  

J.P.H. Gruijters     , lid  

J.B.J.A.M. Hendriks     , lid  

M.J.T. van der Heijden     , lid  

V.T.J.A. van Schaijk     , lid  

B.M. Straatman     , lid  

J.H. Strijbosch     , lid  

M.H.A. Tijssen     , lid  

N.A.J.M. Verhoeven-Otten     , lid  

J.C.M. Verschuren     , lid  

A.G. M. van de Wijdeven     , lid  

F.P.A.C. van Zeeland     , lid  

M.L.M. van Heijnsbergen     , griffier  

J.H.C.M. Briels     , wethouder  

G.T. Buter     , wethouder  

A.J.L. Meulensteen     , wethouder  

M.C. Slaets-Sonneveldt     , wethouder  

M.A.H. van der Zanden-Swinkels     , wethouder  

M.J.M. Meertens     , secretaris  

 

Afwezig:  

A.M. Brouwers     , lid  

A.J.M. van de Ven-Vogels     , lid  

 

 

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. De voorzitter meldt de 

afwezigheid van mevrouw Van de Ven en de heer A. Brouwers. 

De heer Strijbosch wordt aangewezen om in geval van stemming als eerste zijn stem uit te 

brengen. 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

2. Vaststelling agenda. 

De heer Van der Heijden geeft aan dat de eerder aangekondigde motie over het onderhoud aan 

de Schutstraat in Lieshout wordt ingetrokken omdat het college ter zake al actie heeft 
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ondernomen. De heer Van de Wijdeven schaart zich achter de woorden van de heer Van der 

Heijden.  

De voorzitter stelt voor om de behandeling van het burgerinitiatief naar voren te halen in 

verband met de aanwezigheid van de indiener daarvan. De raad stemt daarmee in. 

Tot slot meldt de voorzitter dat hij op grond van artikel 23 lid 2 Gemeentewet, aan het einde 

van de vergadering, een besloten gedeelte wil inlassen in verband met enkele vertrouwelijke 

mededelingen van het college.  

De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld. 

 

3. Vragenhalfuurtje. 

Van het vragenhalfuurtje wordt geen gebruik gemaakt. 

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 6 december 

2018. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld. 

 

5. Ingekomen stukken. 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform het concept vastgesteld. 

 

6. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet ten behoeve van de actualisatie 

van het beleid voor recreatie en toerisme. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

7. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet voor de vervanging van de 

fietsbruggen aan de Lekerstraat. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van het Onderhoudsprogramma wegen 2019 en het 

beschikbaar stellen van de benodigde kredieten. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

9. Voorstel tot beschikbaarstelling kredieten hard- en software I&A 2019. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

10. Zienswijze regionaal risicoprofiel Veiligheidsregio. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

11. Zienswijze nieuw samenwerkingsakkoord 2019-2022 en nieuw werkprogramma 

2019 Metropoolregio Eindhoven. 
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De heer Van Zeeland dankt het college voor de aangepaste zienswijze en de borging van de 

positie van de raadstafel21 daarin. De raadstafel is een geschikte manier om de kloof tussen de 

MRE en de gemeenteraden te dichten. Er bestaat bij hem wel behoefte om afspraken te maken 

over de wijze waarop het werk van de vertegenwoordigers in de raadstafel21 wordt 

teruggekoppeld aan commissie en raad. Hij ziet een voorstel daarover graag tegemoet.  

De overige partijen steunen eveneens de betrokkenheid van de raadstafel21 en de borging 

daarvan in de aangepaste zienswijze. 

Wethouder Briels is blij met de actieve rol van de raadsleden in de raadstafel21. De 

betrokkenheid van de raadsleden bij het werk van de MRE is op verschillende manieren 

geborgd. Hij wijst erop dat niet alle gemeenteraden het amendement voor de borging van de 

raadstafel21 hebben overgenomen. Hij merkt op dat de intentie voor voldoende betrokkenheid 

van de gemeenteraden in elk geval wel bij het bestuur van de MRE aanwezig is. 

De heer Van Dijk is blij met het feit dat de gemeenteraad van Laarbeek in elk geval altijd goed 

vertegenwoordigd is bij het werk van de MRE. 

 

12. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Woonzorgboerderij Croylaan 

4a, Aarle-Rixtel. 

De heer Hendriks kan zich vinden in de plannen. Wel vraagt hij aandacht voor voldoende 

parkeerruimte.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat het terrein van de zorgboerderij dermate groot is dat men 

makkelijk op eigen terrein kan parkeren.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

13. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan De Hei 49-51, Mariahout. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

14. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Vossenberg 7 -7a, Mariahout. 

Partijen zijn zeer te spreken over de wijze waarop de omwonenden in dit proces zijn betrokken 

en kunnen instemmen met de vaststelling van het bestemmingsplan. Wel wordt aandacht 

gevraagd voor een kritische beoordeling van de ammoniakemissie en geurbelasting bij de 

aanvraag om een omgevingsvergunning milieu. 

Wethouder Meulensteen merkt op dat de omgevingsdialoog helend gewerkt heeft. De 

verkeersintensiteit ter plaatse zal minder worden. Het profiel van de weg wordt aangepast maar 

dat is niet speciaal voor dat bedrijf. Het bedrijf draagt overigens zelf bij voor de extra 

aanpassingen aan de weg.   

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

15. Voorstel tot vaststelling van het aangepaste bestemmingsplan Mimosaplantsoen 

(naar aanleiding van uitspraak Raad van State). 
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Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

16. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet voor de Herinrichting rondom 

N615 ter hoogte van de Leliestraat/Beekse Akkers. 

De heer De Groot is blij met deze entree van de kern Beek en Donk. Hij vindt de kosten wel erg 

ruim begroot en vraagt of de provincie ook nog bijdraagt in de kosten. Tot slot vraagt hij ook 

aandacht voor de positie van lokale ondernemers. 

Mevrouw Van Schaijk en de heer Strijbosch zijn beiden erg positief over de voorgenomen 

herinrichting en geven namens hun fracties aan hiermee in te stemmen.  

De heer Van der Heijden merkt op dat zijn fractie bij de behandeling in de commissie heeft 

voorgesteld om meer ruimte te creëren voor het achterpad door de cocoswand dichter op de 

fietspad te plaatsen. Dit zou bovendien een gunstig effect hebben op de biodiversiteit en de 

overlast van fijnstof en geluid. Hij pleit ervoor om hier nog een keer goed naar te kijken. 

De heer Van Zeeland vraagt aandacht voor correct verloop van het aan te leggen pad met de 

daaraan grenzende perceelgrenzen.  

De voorzitter merkt op dat het gezamenlijk inkoopbureau Bizob zich in de toekomst sterk gaat 

maken voor de positie van lokale ondernemers.   

Wethouder Van der Zanden merkt naar aanleiding van het voorstel van het CDA op dat de 

gemeente wel gehouden is om bepaalde onderlinge afstanden in acht te nemen. Zij is niettemin 

bereid om de mogelijkheden van het voorstel nog een keer goed te laten bekijken. Ook wordt er 

gelet op een correcte aansluiting van het gangpad op de perceelgrenzen. De aanbesteding van 

het werk moet volgens haar nog plaatsvinden, waarbij ook lokale ondernemers vrij zijn om mee 

te doen. Tot slot deelt zij mee dat de provincie bereid is om €30.000,- bij te dragen in de kosten 

van de aanleg van de beplanting van de midden geleiders.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

17. Voorstel tot vaststelling van het Onderhoudsprogramma riolering 2019 en het 

beschikbaar stellen van de benodigde kredieten. 

De heer Van de Wijdeven vraagt aandacht voor heldere en volledige informatie over de uit te 

voeren werkzaamheden bij dit soort voorstellen. 

Wethouder Van der Zanden zal hier voortaan rekening mee houden. 

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

18. Voorstel tot beschikbaarstelling van een voorbereidingskrediet voor de 

bestuursopdracht – traject principeverzoek Jan Linders Beek en Donk. 

De heer Gruijters is het niet eens met het voorstel. Dit is namelijk een mooie locatie voor 

woningbouw. Bouwgrond is schaars terwijl er al sprake is van een overschot aan winkelruimte. 

Vestiging van een winkel op deze locatie leidt tot uitbreiding van het centrumgebied en kent 

verschillende risico’s en onduidelijkheden. Door omwonenden wordt hier wisselend op 

gereageerd. Er worden kosten gemaakt ten behoeve van een commerciële partij terwijl 
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onduidelijk is of deze kosten worden terugbetaald. Door in te stemmen met dit voorstel stemt 

de raad in feite al impliciet in met de verplaatsing van de supermarkt, zonder dat eventuele 

alternatieven zijn onderzocht. De raad geeft daarmee zijn kader stellende rol uit handen. Hij 

doet een beroep op het college om het voorstel in te trekken en eerst een breder onderzoek te 

doen naar mogelijke alternatieven. 

De heer Van der Heijden is het niet eens met de heer Gruijters. De gemeente is eigenaar van de 

ondergrond en dient dan ook een onderzoek naar alternatieve gebruiksmogelijkheden te 

bekostigen. Hij pleit wel voor een breder onderzoek naar de verschillende mogelijkheden om 

invulling te geven aan deze locatie. Ook de invulling van de locatie van de supermarkt aan het 

Heuvelplein dient hierin te worden betrokken. 

De heer Strijbosch vindt dat er in beginsel al voldoende mogelijkheden voor woningbouw 

aanwezig zijn in de kern Beek. Een breder opgezet onderzoek verdient wat hem betreft echter 

wel de voorkeur.   

De heer Verschuren spreekt van een verkeerde volgorde. De verhuizing van de harmonie vanuit 

het Anker is namelijk nog niet geregeld. Hierover dient eerst duidelijkheid te bestaan alvorens 

er gepraat kan worden over de herbestemming van deze locatie. Daarbij is woningbouw een 

logischere invulling dan een supermarkt. Mocht de deal met de supermarkt uiteindelijk niet 

doorgaan dan is de gemeente het geld voor dit onderzoek kwijt. Bovendien wekt de gemeente 

met dit voorstel de indruk alsof er al wordt ingestemd met de verplaatsing van de supermarkt, 

wat in zijn ogen een verkeerd signaal is. Zijn fractie kan op dit moment dan ook niet instemmen 

met dit voorstel. Hij wil wel graag de discussie aangaan over de herbestemming maar dan wel 

met meerdere alternatieven, en pas nadat er duidelijkheid is over de verhuizing van de 

harmonie. Dat leidt ook tot meer draagvlak. 

De heer Van de Wijdeven is wel voorstander van de uitvoering van een onderzoek. Naar zijn 

mening wordt daarmee nog niets definitief vastgelegd. Hij wil hier tijdig mee beginnen en niet 

wachten totdat het Anker leeg komt te staan. Wel dient het onderzoek breder getrokken te 

worden met andere alternatieven.  

Wethouder Meulensteen schetst de aanleiding voor het voorstel. Voorheen sloot het college 

direct intentieovereenkomsten af en vond verantwoording daarvan achteraf plaats.  

Hij merkt op dat supermarkt Jan Linders aan de lat staat voor het vergoeden van de benodigde 

€ 15.000,- voor dit onderzoek. Er is absoluut geen sprake van een gelopen race. In de 

bestuursopdracht is opgenomen dat er diverse go-no go momenten worden ingebouwd in de 

intentieovereenkomst. Zo zal de supermarkt de zorg krijgen over een goede invulling van de te 

verlaten locatie en zal men zelf verschillende onderzoeken moeten doen in het kader van een 

goede inpassing. In 2015 heeft de raad bepaald dat het Heuvelplein omgevormd dient te worden 

naar een beleefplein. Deze verplaatsing opent mogelijkheden daartoe. Uiteindelijk zal de raad 

het laatste woord hebben in verband met de benodigde wijziging van het bestemmingsplan. Ook 

voor het onderzoeken van eventuele alternatieven is een krediet nodig. Er geldt een harde 

randvoorwaarde dat dat er op de bestaande locatie geen nieuwe supermarkt gevestigd mag 

worden. 

De voorzitter schorst vervolgens kort de vergadering.   

 

De voorzitter heropent de vergadering.  
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Wethouder Meulensteen meldt dat het college naar aanleiding van de gevoerde discussie heeft 

besloten om het voorstel op dit moment terug te nemen en binnen afzienbare tijd met een 

aangepast voorstel te komen voor een breder onderzoek.  

Alle partijen kunnen zich hierin vinden. Opgemerkt wordt nog dat er vaart gezet dient te worden 

achter de verhuizing van de harmonie. Tot slot wordt de hoop uitgesproken dat dit uitstel niet 

leidt tot gemiste kansen bij het realiseren van een beleefplein. 

 

19. Voorstel tot instemming met de Zienswijze Kaderbrief 2020 Senzer. 

De heer Strijbosch wijst op de zorgelijke financiële situatie bij Senzer, met name door de korting 

op de buigmiddelen door het Rijk. Het college heeft dit goed verwoord in de zienswijze. Hij heeft 

er wel vertrouwen in dat de financiële problemen adequaat worden aangepakt.   

De heer Verschuren wijst op het belang van een goede inburgering. Het hebben van werk is 

daarbij essentieel. Ook hij deelt de zorgen van het college over de financiële situatie. Hij hoopt 

dat hier snel duidelijkheid over komt en pleit voor het beteugelen van de kosten. 

De heer Tijssen prijst het werk van Senzer met betrekking tot inburgering. Hij pleit er wel voor 

om vooraf goede afspraken te maken met Senzer alvorens zij de regierol op dit gebied 

toebedeeld krijgen. Hij wijst op het belang van een sluitende meerjarenbegroting. Tot slot kan 

hij zich vinden in de aanpak van beschut werk door Senzer.  

Mevrouw Verhoeven maakt zich zorgen over de aangekondigde bezuiniging van 40 fte in de 

organisatie van Senzer en vraagt zich in verband daarmee af wat de gevolgen daarvan zijn voor 

de kwaliteit van de activiteiten van Senzer. De raad zal in de toekomst voor belangrijke keuzes 

geplaatst worden, bijvoorbeeld ten aanzien van beschut werk. Veel vragen moeten nog 

beantwoord worden. Haar fractie kan instemmen met de conceptzienswijze. 

Wethouder Buter is blij met de instemming de verschillende fracties over de zienswijze. Zij geeft 

aan dat het Rijk 4,8 miljoen minder afdraagt aan de arbeidsmarktregio De Peel. Op dit moment 

kan dat nog worden opvangen maar in de toekomst zullen er keuzes gemaakt moeten worden 

over hoe we omgaan met de verschillende doelgroepen. Wat de begeleiding van statushouders 

betreft, is het van belang goed te kijken waar de eigen verantwoordelijkheid van de gemeente 

ligt. Ten aanzien van de financiële situatie betreft wijst zij erop dat Senzer al een behoorlijke 

ingreep doet aan de kostenkant door 40 fte op de personeelskosten te bezuinigen. Het is daarbij 

wel van belang om te voorkomen dat het niveau van dienstverlening in gevaar komt. Het 

bestuur van Senzer is alert op eventuele besparingsmogelijkheden en het wegnemen van allerlei 

belemmeringen. Wat op termijn de financiële gevolgen zullen zijn voor Laarbeek is op dit 

moment nog niet te zeggen. Zij wijst in dit verband op het solidariteitsprincipe dat de 

deelnemende gemeente met elkaar hebben afgesproken.   

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

20. Voorstel tot vaststelling van het beleidsplan Sociaal Domein. 

De heer Strijbosch spreekt van een compleet plan waarin sprake is van een verdere ontschotting 

op de verschillende beleidsterreinen. Hij vindt het belangrijk dat bepaalde doelgroepen goed in 

beeld worden gebracht. Hij stelt vast dat de raad weinig invloed heeft op het grootste deel van 

de uitgaven. Hij pleit daarom voor kostenbeheersing waar mogelijk.   
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De heer Verschuren vindt het een goed plan voor het totale sociale domein. Ook hij maakt zich 

zorgen over de betaalbaarheid van de zorg en wijst op het feit dat er wellicht meer mogelijk is 

via cofinanciering. Hij vraagt speciale aandacht voor het op peil houden van de aantallen 

vrijwilligers en mantelzorgers. 

De heer Tijssen wijst ook op de terugloop in het vrijwilligerswerk en de mantelzorg. Hoe kunnen 

we dat tij keren. Hij pleit voor het mobiliseren van jongeren door het werk populairder en 

aantrekkelijker te maken. Ook zijn er wellicht mogelijkheden om mensen in het kader van 

participatie in te zetten als vrijwilliger. Hij is benieuwd naar de stand van zaken ten aanzien van  

armoedebestrijding en schuldhulpverlening, en ook naar de effecten van de buurtsportcoach.  

Het in de hand houden van de kosten is een grote uitdaging. Een duidelijke omschrijving van  

resultaatafspraken in het sociaal domein kan helpen om meer overzicht te krijgen.  

Mevrouw Verhoeven spreekt van een belangrijk stuk met aandacht voor alle doelgroepen. De 

kennismaking met team sociaal domein dat de commissie onlangs heeft gehad, was zeer 

waardevol. Zij pleit voor een brede discussie over een goede balans tussen de kosten van het 

sociaal domein en de kwaliteit van zorg in een extra thematische raadsbijeenkomst.   

De heer Van der Heijden is van mening dat het beleidsplan een goed kader biedt voor de 

uitvoering van de verschillende zorgtaken.  

Wethouder Slaets dankt de raadsleden voor de complimenten. Er wordt volgens haar veel 

energie gestoken in het leggen van persoonlijke contacten om de vragen die leven in de 

samenleving boven water te krijgen. Er wordt actief ingezet op het zoeken naar verbinding 

omdat participatie in alle lagen nu eenmaal erg belangrijk is. Ze snapt de oproep van mevrouw 

Verhoeven voor een brede discussie omdat er keuzes gemaakt zullen moeten worden.  

Zij is trots op het feit dat er een groep jongeren bereid is gevonden om actief mee te denken 

over het beleid voor hun leeftijdgenoten. Daarmee is de eerder aangenomen motie van de 

fracties van De Werkgroep en PNL in feite tot uitvoering gebracht. Tot slot merkt zij op dat de  

buurtsportcoach graag bereid is om de commissie bij te praten over de effecten van zijn werk.  

Wethouder Briels ziet het beleidsplan als een leidraad. Hij wijst er echter op dat we op een groot 

aantal zaken helaas geen invloed kunnen uitoefenen, zoals bijvoorbeeld de eigen bijdrage voor 

huishoudelijke hulp. Dit leidt wel tot een toename van het aantal aanvragen. Het hanteren van 

resultaatafspraken binnen de jeugdzorg is gevaarlijk, waarbij hij verwijst naar een bindende 

uitspraak van de Centrale raad van Beroep. Het is daarom van belang dat het beleidsplan  

flexibel is. Waar mogelijk wordt gezocht naar vormen van cofinanciering. De werkelijke 

uitdaging zit in de uitwerking van het plan, ook door de inwoners zelf. De discussie over een 

goede balans tussen kwaliteit en kosten dient naar zijn mening met de samenleving gevoerd te 

worden. Dat is niet in smart termen uit te drukken. Hij staat uiteraard open voor het voeren van 

deze discussie. 

Wethouder Buter wijst nog op het belang van de procesregisseur armoedebestrijding. In de 

commissie zal zij hier verder op ingaan.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

21. Behandeling burgerinitiatief PIP N279. 

Mevrouw Swinkels krijgt als indiener van het burgerinitiatief de gelegenheid om het 

burgerinitiatief toe te lichten. Zij vindt het jammer dat de gemeenteraad de kans heeft laten 
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liggen om het burgerinitiatief tijdig te behandelen. Te meer omdat zoveel inwoners ook de 

moeite hebben genomen om een zienswijze tegen het PIP in te dienen, wat aangeeft dat het 

onderwerp sterk leeft in de gemeenschap. Zij doet een beroep de gemeenteraad om echt werk 

te maken van het burgerinitiatief omdat het op deze manier slechts een lege huls is.  

Alle partijen spreken hun waardering uit voor het getoonde initiatief. In zijn algemeenheid wordt 

opgemerkt dat dit soort initiatieven wel gekoesterd moeten worden en in elk geval procesmatig 

op een bevredigende manier behandeld dienen te worden.  

Ook de voorzitter spreekt zijn waardering uit voor het initiatief en merkt op dat het 

gemeentebestuur wel al veel aandacht besteed aan burgerparticipatie. Hij stelt vast dat het 

goed is dat de raad zich in dit geval kwetsbaar opstelt. Hij merkt tot slot op dat de organisatie 

wel op een extra raadsvergadering was voorbereid maar dat de raad uiteindelijk een andere 

keuze heeft gemaakt.  

Mevrouw Swinkels dankt de raadsleden voor hun reacties en voor de uitgesproken intenties om 

voortaan anders met burgerinitiatieven om te gaan.  

 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

22. Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen van de begroting 2019. 

Niemand verlangt stemming waardoor de raad geacht wordt unaniem voor het voorstel te 

hebben gestemd. 

 

Op voorstel van de voorzitter, met toepassing van artikel 23 lid 2 Gemeentewet, 

worden vervolgens de deuren gesloten.  

De raad besluit unaniem om verder in beslotenheid te vergaderen.  

 

De deuren worden heropend. 

 

23. Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 16 mei 2019. 

 

De raad van de gemeente Laarbeek, 

 

de griffier, de voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen F.L.J. van der Meijden 


